



港島、九龍區百萬行 Hong Kong and Kowloon Walk for Millions

團體報名回條 Organisation Reply Form

Official use only

- 本機構將組隊參加2017年1月8日(星期日)舉行之港島、九龍區百萬行。
YES, our organisation will participate in Hong Kong & Kowloon Walk on Sunday, 8 January 2017.
- 本機構未能參加此項籌款活動,但願意捐助港幣_____元以作響應。
Our organisation will not be able to participate in the above Walk, but would like to make a donation of HK\$ _____.

請用正楷填寫 **PLEASE WRITE IN BLOCK LETTERS**

機構名稱 (中文) (Chinese) _____

Name of Organisation: (英文) (English) _____

地址 _____

Address: _____

聯絡人 _____ 職銜 _____

Contact Person: 先生/女士/小姐 Mr/Mrs/Ms _____ Position: _____

電郵地址 _____

E-mail Address: _____

聯絡電話 _____ 圖文傳真 _____

Contact Telephone: _____ Facsimile: _____

僱員/會員人數 _____ 估計參加人數 _____

No. of Employees/Members: _____ Estimated No. of Participants: _____

所需海報數量 _____ 所需贊助表格數量 _____

No. of Posters Required: _____ No. of Sponsor Forms Required: _____

估計善款數字 _____

Estimated Donation Amount: _____

捐款港幣五萬元或以上,將獲邀成為嘉賓隊出席開步禮儀式。

Your organisation will be invited as a VIP team to attend the Starting Ceremony by donating HK\$50,000 or more.

機構負責人姓名 _____ 職銜 _____ 簽署 _____

Name of Chief Person _____ Position _____ Signature _____

請於**2016年12月8日前**將填妥之回條傳真或電郵至公益金辦事處

Please return the completed reply form to the Chest office by fax or by email on or before 8 December 2016

公益金辦事處地址: 香港灣仔告士打道三十九號夏慤大廈十八樓一八零五室

The Community Chest Office: Unit 1805, 18/F., Harcourt House, 39 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

電話 Telephone: 2599 6111 傳真 Fax: 2506 1201

網站 Website: <http://www.commchest.org> 電郵 Email: walk@commchest.org

- 若貴機構/團體**不同意**公益金使用上述資料與貴機構/團體保持聯絡,作定期介紹公益金的各項籌款活動、宣傳及推廣事宜、定期通訊、義工服務、意見收集、鳴謝及發出捐款收據之用,請於方格內加上✓號並將此表格交回公益金辦事處。
If you **DO NOT WISH** The Community Chest to use the data collected to keep you updated with The Chest's fund-raising events, marketing & promotional activities, newsletters, volunteer services and surveys to collect donor opinions, please tick the box and send this form to the Chest office.